
 
 
 
 
 
 
 
 
Aan de leden van de gemeenteraad en aan de commissieleden 
 
 
Datum 16 maart 2020  
Onderwerp afgelasten van commissie- en raadsvergaderingen ivm  corona-virus 
 
 
Geachte raadsleden en commissieleden, 
 
  
De situatie rond het coronavirus is geëscaleerd en de maatregelen zijn sinds gisteren steeds 
dringender en ingrijpender geworden. Waar we eerst nog spraken over dringende adviezen, is er 
sinds dit weekend een noodverordening om niet met meer dan 100 personen bij elkaar te komen. En 
waar we eerst nog hoorden ‘zoveel mogelijk thuis werken’, horen we nu oproepen tot “sociale 
onthouding”.  
 
Dit betekent dat we ook onder ogen moeten zien wat de gevolgen zijn voor onze raad- en 
commissiebijeenkomsten. Een extra overweging daarbij is dat enkele raadsleden/commissieleden 
behoren tot de kwetsbare doelgroep en al hebben aangegeven dat zij voorlopig niet mee zullen doen 
aan bijeenkomsten. We willen graag een inclusieve samenleving zijn en de vraag is dan of we dan 
raads- commissie bijeenkomsten kunnen houden, waarbij we een aantal raadsleden, fracties,  
afraden om te komen? 
  
Deze overwegingen hebben de driehoek (burgemeester/griffier/secretaris) ertoe gebracht om na 
overleg met het college en na overleg met de agendacommissie voor te stellen de commissie 
avonden  van dinsdag 17 maart, woensdag 18 maart en donderdag 19 maart te schrappen en ook de 
raadsvergadering van 1 april geen doorgang te laten vinden.  Vooralsnog stellen wij voor om een 
korte (hamerslagen) raadvergadering  te plannen op 8 april. 
 
Een verzoek dat ons gisteravond bereikte om een seniorenconvent bijeen te roepen pakken wij niet 
op. De reden daarvan is dat er een aantal fracties niet mee kunnen doen en dat alle vragen 
schriftelijk/per mail gesteld kunnen worden en de beantwoording aan allen plaats zal vinden. 
Noodzakelijke mededelingen vanuit de burgemeester zullen direct  aan u doorgezonden worden. 
 
Omdat voor de aanpak van het virus inmiddels Grip 4 geldt betekent dat de aanpak daarvan in 
handen ligt van de voorzitter van de veiligheidsregio, dat is de burgemeester van Arnhem de heer 
Marcouch, en niet meer in eerste instantie bij ons eigen gemeentebestuur. Natuurlijk staat onze 
burgemeester open voor suggesties en is hij graag bereid vragen per mail of telefonisch te 
beantwoorden.  
  
Op een later moment zullen wij voorstellen doen rond de planning van de nu door te schuiven 
raadsvoorstellen en over een nieuwe planning voor de Kadernota. 
Omdat de openbare avonden voor raadscommissies en raad geen doorgang vinden, raden we u ook 
af om fractieavonden te organiseren.  



  
Procesvoorstel: 
Nadat we alle agendapunten hebben doorgesproken blijven alleen 3 kredietverleningen over 
waarover de raad om een akkoord word verzocht.  Wij verzoeken de leden van de commissie ruimte 
om door te reageren op deze mail hun mening te geven over de onderstaande kredietvoorstellen. 
 

1. Krediet vrijgeven advies en begeleiding voorbereiding en uitvoering project A15/A12 
(Z19/326378) 

De raad wordt voorgesteld het krediet van € 500.000,00 beschikbaar te stellen voor de advisering 
en de begeleiding van de voorbereiding en uitvoering van het project A15/A12. 
 Portefeuillehouder: wethouder Koers 

 

2. Krediet vrijgeven monitoring geluid, fijnstof en trillingen A15/A12 (Z/19/326380) 
De raad wordt voorgesteld om het krediet van € 200.000,00 beschikbaar te stellen voor de 
uitvoering van het monitoren van geluid, fijnstof en trillingen A15/A12. 
  

Portefeuillehouder: wethouder Koers 
 

3. Krediet vrijgeven voor coördinatie en regie infrastructurele projecten in uitvoering 
(Z/19/326375) 

De raad wordt voorgesteld om het krediet van € 585.000,00 beschikbaar te stellen voor coördinatie 

en regie op infrastructurele projecten in uitvoering.  
Portefeuillehouder: wethouder Koers 
 

 
 
Wij zijn ons er heel erg van bewust dat we een onzekere tijd in gaan, waarbij er ook veel van ons 
eigen apparaat en van het bestuur gevraagd word. We wensen iedereen heel veel sterkte toe. Laten 
we op elkaar letten en vertrouwen hebben dat we sterker uit deze periode komen. 
 
Hartelijke groet, 
 
Lucien van Riswijk, burgemeester 
Daniëlle Jansen, gemeentesecretaris 
Will van der Vlies, griffier 


